
Záznam 
 

z I. zasadnutia Komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja 
 zo dňa 21.1.2020 

 
V Galante dňa 21.1.2020 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
  
 Predseda komisie Mgr. László Biró v úvode privítal všetkých členov komisie. Otvoril 
zasadnutie a predložil návrh programu rokovania doplnený o nový materiál – návrh VOS. Takto 
upravený návrh programu (viď. nižšie) následne členovia komisie jednomyseľne schválili. 
 

 
21. január 2020 o 14,30 hod. 

 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Kontrola plnenia úloh zo dňa 12.11.2019: 

a) Komisia jednomyseľne odporučila pripraviť materiál ohľadne variantov zmien                        
v spôsobe odvozu veľkoobjemového odpadu s vyčíslením nákladov a úspory                 
a zapracovať do neho zníženie počtu odvozu bioodpadu – mimoriadna komisia dňa 
10.12.2019 

b) Pripraviť návrh exkurzií v Galante pre základné a stredné školy. 
3. Návrh podmienok na vyhlásenie VOS na nebytový priestor na ul. Vajanského 909 v Galante 

o podlahovej ploche 56,84 m2 v správe spol. BYSPRAV s r.o. 
4. Návrh plánu činnosti Komisie OSCRaRR na r. 2020 
5. Činnosť TSMG 
6. Návrh VZN o dočasnom parkovaní motorových vozidiel 
7. Vyhodnotenie podujatia „Vianoce v Galante a Silvester 2019“ 
8. TC Galandia – informatívna správa 
9. Rôzne  
10. Záver 

 
K bodu č. 2 
Kontrola plnenia úloh zo dňa 21.11. 

a) varianty zmien v spôsobe odvozu veľkoobjemového odpadu s vyčíslením nákladov 
a úspory a zapracovať do neho zníženie počtu odvozu bioodpadu – mimoriadna komisia 
dňa 10.12.2019 

Mgr. Amrichová – upozornila na to, čo hovorí zákon, že mesto je povinné zabezpečiť zber 
a prepravu. Toto máme upravené aj vo VZN aj v Programe OH 2016-2020. Prikláňa sa k návrhu 
komisie, kde by sa odobrila alternatíva zberu VO zo zberových lokalít počas týždňa.  
Mgr. Biró – Ing. Poľakovský mu potvrdil porušenie zákona a navrhol zber VO v utorok a stredu 
a posilnenie súčinnosti s MsP.  
Ing. Zeleňák – ak je to v rozpore so zákonom, zostaňme pri návrhu p. riaditeľa – aby sa zber 
a odvoz uskutočnil cez týždeň, utorky a štvrtky. Obyvatelia s tým budú mať menej problémov. 



M. Vargová – prehodnotia a zredukujú sa zberové miesta. Uvidí sa, ako sa to ujme. Získame len 
to, že sa ušetrí na nadčasoch pracovníkov za víkendy. 
F. Psota – disciplínu v meste ťažko nastavíme. Vyvážanie odpadu mimo zberového času 
nevieme odsledovať. 

 
Stanovisko komisie 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne odsúhlasila návrh zberu a odvozu 
veľkoobjemového odpadu v dňoch utorok a stredu.  

 
b) Pripraviť návrh exkurzií v Galante pre základné a stredné školy 

Mgr.  Sláviková – predložila materiál. 

Mgr. Biró – predloží ponuku mesta Galanta na komisii VÚC a pokúsi sa to prepojiť s oddelením 

školstva na kraji. 

 

Stanovisko komisie 

Komisia zobrala kontrolu plnenia úloh z 21.11.2019 jednomyseľne na vedomie. 

 
K bodu č. 3 
Návrh podmienok na vyhlásenie VOS na nebytový priestor na ul. Vajanského 909 v Galante 

o podlahovej ploche 56,84 m2 v správe spol. BYSPRAV s r.o. 

Materiál predložil Martin Fukas, konateľ Bysprav spol. s r.o. Ak bola dvakrát neúspešná súťaž, 
môže sa schválením MsZ vyhlásiť nové VOS s nižšou sumou.  
Ing. Zeleňák – ceny v Galante sú veľmi vysoké, navrhuje znížiť nájom všetkým prevádzkam 
naraz alebo zmeniť VZN. 
Mgr. Amrichová – navrhuje vyskúšať ešte jednu VOS, ako je to uvedené aj v stanovisku OKSaŽP. 
Mgr. Biró – tiež by vyskúšal ešte jednu VOS, v minulosti sa podarilo týmto spôsobom prenajať 
nebytový priestor. Ak o priestor nebude záujem, súhlasí so zmenou VZN v lokalite ul. 
Vajanského, nakoľko sú tam vytvorené iné podmienky ako na Hlavnej ulici. 
Mgr. Amrichová – pred prípadnou zmenou VZN navrhuje spraviť hlbšiu analýzu, či sa to oplatí. 
M. Fukas – ak by to nebolo úspešné, navrhuje prehodnotiť zmenu VZN a upraviť rajonizáciu.  
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a hlasovaním 3 za, 1 sa zdržal, odporučila predložiť 
na rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante bez pripomienok. 
 
K bodu č. 4 
Návrh plánu činnosti Komisie OSCRaRR na rok 2020 
 
Mgr. Biró – predložený materiál obsahuje činnosti, ktorými sa komisia zaoberá, je možné to 
kedykoľvek doplniť aj počas roka. 
Mgr. Amrichová  - bude sa meniť VZN o pohrebiskách a úprava o ochrannom pásme cintorínov 
- navrhuje doplniť do materiálu. 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila predložiť na 
rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante s pripomienkou zapracovania VZN 



o pohrebiskách a o ochrannom pásme cintorínov. 

 
K bodu č. 5 
Činnosť TsMG 

- Riešené v bode 2a) 
 

K bodu č. 6 

Návrh VZN o dočasnom parkovaní motorových vozidiel 

 
Materiál predložila E. Vašáková, vedúca ORM. Dodala, že audítorka mesta navrhla, aby bolo 
správcom mesto Galanta, nie TsMG.  
Mgr. Biró – po rozpore s nepodpísaním uznesení, sa zdrží hlasovania a nebude podporovať 
tento materiál. 
P. Paška – vysvetlil súvislosti s nepodpísaním uznesenia. 
Ing. Zeleňák – zaujímal sa, kto je audítorka mesta Galanta a na základe čoho dospela k záveru, 
že mesto Galanta si nevie uplatniť DPH a TsMG áno. 
Mgr. Amrichová – TsMG si vedia uplatniť DPH, na komerčné účely, mesto nie. 
E. Vašáková – ozrejmila tiež návrhy na parkovacie karty pre zamestnancov a podnikateľov 
okolitých prevádzok pri predmetných spoplatnených lokalitách.  
Ing. Zeleňák – všade v meste sú pri polyfunkčných budovách vyhradené miesta pre 
podnikateľov, obáva sa, že všetky miesta na predmetných parkoviskách zaberú podnikatelia, 
ktorým tam sídlia firmy.  
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a hlasovaním 2 za, 2 sa zdržali, ho neodporučila 
predložiť na rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante. 

 
K bodu č. 7 
Vyhodnotenie podujatia „Vianoce v Galante a Silvester 2019“ 
 
Materiál predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKSaŽP.  
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila predložiť na 
rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante bez pripomienok. 

 
K bodu č. 8 
TC Galandia – informatívna správa 

Materiál predložil Z. Szelle, konateľ  spoločnosti Galandia, zároveň stručne ozrejmil aktuálnu 
situáciu v spoločnosti.  
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál jednomyseľne zobrala na vedomie.  
 
 
 



K bodu č. 9 
Rôzne 
 
a) Projekty a výzvy 

Mgr. Amrichová – informovala o zapojení sa do výzvy „Europe for citizens“ – uchádzame sa o 
25 tisíc € na kultúrny program Galantských trhov 2020, je to refundačný projekt. A tiež sa 
budeme uchádzať o fin. prostriedky z VUC na Galantské trhy, ako v minulom roku. 
P. Paška - dodal, že mesto bolo úspešné s projektom „Esterházy Way“ podaným cez Interreg 
SK-HU s mestom Oroszlány v Maďarsku. 
 
b) Galanta West – výmena pozemkov 
P. Paška – k výmene pozemkov boli investorovi dané podmienky vyplývajúce z Investičnej 
komisie – výstavba ciest sa finalizuje, výstavba škôlky sa pripravuje aj s ihriskom a výstavba 
potravín sa začne v dohľadnej dobe. Investor chce požiadať MsZ, aby dalo súhlas na výmenu 
pozemkov. 

 
K bodu č. 10 
Záver 
 
Po prerokovaní všetkých schválených bodov rokovania komisie pán Mgr. László Biró všetkým 
prítomným poďakoval za účasť a rokovanie ukončil.   
                                             
 
 
 
 

                     Mgr. László Biró v.r. 
                                     predseda komisie 
 
 
 
 
Zapisovateľka komisie: Mgr. Andrea Sláviková v.r. 


